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 ΚΟΙΝ.: Παρατίθεται Πίνακας  

 

ΘΕΜΑ: «Απάντηση σε Ερώτηση»  

 

ΣΧΕΤ: Η µε αριθµό πρωτ. 4340/18-2-2021 Ερώτηση   

 

Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης που κατατέθηκε στη Βουλή των Ελλήνων από τους Βουλευτές που 

αναφέρονται στον Πίνακα Κοινοποιήσεων, σας γνωστοποιούµε ότι επί των ζητηµάτων που τίθενται, το Υπουργείο 

Περιβάλλοντος & Ενέργειας, ενηµέρωσε αναλυτικά την εθνική αντιπροσωπεία στις 1-3-2021 και 8-3-2021, στο πλαίσιο των 

συζητήσεων σχετικών Επίκαιρων Ερωτήσεων. Παραθέτουµε αποσπάσµατα της από 8-3-2021 συζήτησης, από τα πρακτικά 

της ΒτΕ.    

 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΣΚΡΕΚΑΣ (Υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας):  

Επιτρέψτε µου µόνο να υπενθυµίσω τι συνέβη εκείνες τις πέντε, έξι ηµέρες της επέλασης της «Μήδεια» από τον 

Βόρειο Τοµέα της Αττικής, όπου, δυστυχώς, είχαµε πτώσεις εκατοντάδων δέντρων πάνω στις γραµµές µέσης και χαµηλής 

τάσης του ∆Ε∆∆ΗΕ, όπου αυτό προκάλεσε, δυστυχώς, τεράστιες ζηµιές και, τελικά, την αποκοπή της ηλεκτροδότησης σε 

δεκάδες χιλιάδες οικίες, σπίτια και κτήρια. Με έναν σπουδαίο, θα έλεγα, και υπεράνθρωπο αγώνα επί εικοσιτετραώρου 

βάσεως, νυχθηµερόν, τα συνεργεία του ∆Ε∆∆ΗΕ κατόρθωσαν να αποκαταστήσουν, τελικά, αυτές τις βλάβες, να 

αποκαταστήσουν την ηλεκτροδότηση.  

∆υστυχώς, κανείς δεν µπορεί να µιλήσει για µια τεράστια επιτυχία από τη στιγµή που υπήρξαν νοικοκυριά, τα 

οποία για αρκετά εικοσιτετράωρα έµειναν χωρίς ηλεκτρικό ρεύµα. Μόνο κάποιος ο οποίος περιδιάβαινε τότε τους δρόµους 

και έβλεπε το µέγεθος της καταστροφής και τα αναρίθµητα δέντρα τα οποία -όχι κλαδιά- αλλά δέντρα, κορµοί δέντρων- 

είχαν πέσει όχι µόνο δίπλα από τις γραµµές, αλλά και από απέναντι, ακόµα και από αυλές σπιτιών, τότε θα καταλάβαινε τι 

τιτάνιος αγώνας δόθηκε, ώστε, έστω και µε καθυστέρηση µερικών εικοσιτετράωρων, να µπορέσουµε να αποκαταστήσουµε 

πλήρως την ηλεκτροδότηση σε όλες αυτές τις χιλιάδες οικίες, κατοικίες που είχαν µείνει χωρίς ηλεκτρικό ρεύµα. Και, 

βέβαια, αυτό είχε προκαλέσει πολλά προβλήµατα σε οικογένειες που είχαν µικρά παιδιά ή ηλικιωµένους ή αρρώστους ή 

παιδιά τα οποία προετοιµάζονται για τις πανελλήνιες.  

Από εκεί και πέρα, όµως, οφείλω να σας πω ότι η Κυβέρνησή µας πριν ακόµα επέλθει αυτό το σφοδρό καιρικό 

φαινόµενο, είχε µελετήσει, είχε εντάξει, είχε προτείνει και εξετάζει τη δυνατότητα να χρηµατοδοτηθούν από το Ταµείο 

Ανάκαµψης και Ανθεκτικότητας της Ευρωπαϊκής Ένωσης περίπου δύο χιλιάδες χιλιόµετρα υπογειοποίησης εναέριων 

καλωδίων του ∆Ε∆∆ΗΕ µέσης και χαµηλής τάσης.  

Έχει δοθεί εντολή στον ∆Ε∆∆ΗΕ να εκπονήσει µία µελέτη προτεραιοποίησης των περιοχών στις οποίες θα πρέπει 

να προχωρήσουµε στην υπογειοποίηση των εναέριων καλωδίων. Τις επόµενες εβδοµάδες αναµένουµε την ολοκλήρωση 

αυτής της µελέτης, ώστε να ξεκινήσουν οι διαγωνιστικές διαδικασίες, για να µπορέσουµε, πράγµατι, να ξεκινήσουµε να 

σκάβουµε και να υπογειοποιούµε καλώδια στις περιοχές που προαναφέρατε. 



Βέβαια, να πω ότι σε συνεργασία µε τον αρµόδιο Αναπληρωτή Υπουργό, τον Στέλιο Πέτσα, ήδη µελετούµε το 

νοµικό πλαίσιο το οποίο διέπει το κλάδεµα των δέντρων που βρίσκονται σε εγγύτητα µε τα καλώδια του ∆Ε∆∆ΗΕ. Υπάρχει 

συγκεκριµένο νοµοθετικό πλαίσιο αυτή τη στιγµή, το οποίο, βέβαια, προβλέπει ότι σε απόσταση ενάµισι µέτρου γύρω από 

τα συνεστραµµένα καλώδια της χαµηλής τάσης η αρµοδιότητα για το κλάδεµα είναι του ∆Ε∆∆ΗΕ και σε απόσταση έως 

δυόµισι µέτρων γύρω από τα καλώδια µέσης τάσης του ∆Ε∆∆ΗΕ πάλι η αρµοδιότητα ανήκει στο διαχειριστή.  

Εγώ θα σας πω, όµως, κύριε συνάδελφε, ότι στην Ελλάδα δεν λείπουν ούτε οι φορείς ούτε το νοµοθετικό πλαίσιο. 

Υπάρχουν και, µάλιστα, θα έλεγα, σε πλεονασµό πολλές φορές. Αρκεί κάποιος να κάτσει να τα τακτοποιήσει και όλα 

µπορούν να λυθούν πολύ ευκολότερα απ’ ό,τι ίσως να νοµίζαµε. Εδώ είµαστε να συζητήσουµε αυτό το οποίο προτείνετε για 

άλλες, ίσως, περιπτώσεις.  

Εµένα επιτρέψτε µου να επαναλάβω ότι θα είµαστε εδώ. Είναι βασική προτεραιότητα της Κυβέρνησης, αλλά και 

δικό µου στοίχηµα προσωπικά, να ξεκινήσουµε να σκάβουµε και να υπογειοποιούµε τα εναέρια καλώδια του ∆Ε∆∆ΗΕ εντός 

του 2021. Προτεραιότητα θα δοθεί σε εκείνες τις περιοχές οι οποίες έχουν πρόβληµα, όπου έχουµε, δηλαδή, δένδρα στον 

αστικό ιστό, τα οποία είτε το καλοκαίρι είτε το χειµώνα, µε ανάλογες συνθήκες, υπάρχει ο κίνδυνος να προκαλέσουν 

προβλήµατα, είτε διακοπές ηλεκτροδότησης από τη µια πλευρά, είτε ακόµα και πυρκαγιές από την άλλη.  

Θα µελετηθούν όλες αυτές οι περιοχές, όπως και άλλες τουριστικές περιοχές ή παραδοσιακοί οικισµοί, όπου χρήζει 

προτεραιότητας η υπογειοποίηση των καλωδίων, µέσα από αυτήν την µελέτη η οποία έχει ανατεθεί στο ∆Ε∆∆ΗΕ, όπως σας 

είπα στην πρωτολογία µου, και έτσι πολύ γρήγορα θα ξεκινήσουµε να βάζουµε µηχανήµατα, να βάζουµε µπουλντόζες να 

σκάβουν, ώστε αυτό το οποίο είναι, ίσως, θα έλεγα, ένας διακαής πόθος αυτών περιοχών, να αρχίσει η Κυβέρνησή µας να 

το υλοποιεί εντός -επαναλαµβάνω- του 2021. 

 

 

 

 

 

  Ο Υπουργός  

 

 

  Κωνσταντίνος Σκρέκας  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Πίνακας Κοινοποιήσεων  

 

1. Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη  

2. Υπουργείο Εσωτερικών  

3. Υπουργείο Υποδοµών & Μεταφορών  

4. Βουλευτές κ.κ.:  

� Σκουρολιάκο Παναγιώτη  

� Αθανασίου Νάσο  

� Αλεξιάδη Τρύφωνα  

� Αναγνωστοπούλου Σία  

� Αραχωβίτη Σταύρο  

� Αυλωνίτη Αλέξανδρο - Χρήστο  

� Βαρδάκη Σωκράτη 

� Γιαννούλη Χρήστο  

� ∆ρίτσα Θεόδωρο   

� Ζαχαριάδη Κώστα  

� Ηγουµενίδη Νίκο  

� Καφαντάρη Χαρά  

� Κόκκαλη Βασίλη  

� Μάλαµα Κυριακή  

� Μάρκου Κώστα  

 

 

� Μείκόπουλο Αλέξανδρο   

� Μπάρκα Κωνσταντίνο  

� Μωραΐτη Αθανάσιο  

� Παπαδόπουλο Σάκη  

� Παππά Νίκο  

� Πέρκα Θεοπίστη  

� Πούλου Γιώτα  

� Ραγκούση Γιάννη  

� Σαρακιώτη Γιάννη  

� Σκούφα Μπέττυ  

� Σπίρτζη Χρήστο   

� Τσακαλώτο Ευκλείδη 

� Τσίπρα Γιώργο  

� Φάµελλο Σωκράτη 

� Φίλη Νίκο  

� Φωτίου Θεανώ  

� Χατζηγιαννάκη Μίλτο  

� Χρηστίδου Ραλλία  

� Ψυχογιό Γιώργο  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
                                                                                                                                         

Σελίδες απάντησης: 3 

Σελίδες συνηµµένων: 0 

Σ ύ ν ο λ ο  Σελίδων: 3 
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